
 

 

 Diákjóléti Bizottsági ülés 
 ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat 

Jegyzőkönyv 

2024. november 5. (15:30 - 15:51) 
Helyszín: KAZY 

 
 
Jelenlévők: 
 

1. Nagy Anna    Diákjóléti Bizottság elnöke  

2. Sebesi Sára                       Pályázati- és kollégiumi referens 

3. Gál Enikő              Esélyegyenlőségi referens 

4. Kiss Kata              Diákjóléti Bizottsági tag 

5. Karászi Renáta                Ellenőrző Bizottsági tag 

6. Szóráth Blanka   Ellenőrző Bizottság elnöke 

 

 
Az ELTE PPK HÖK Diákjóléti Bizottsági ülése 4 mandátummal határozatképes. 
Nagy Anna javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Szóráth Blanka. 
A javaslatot a Bizottság 4 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
 

 

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők: 
 

1. Aktualitások, beszámolók 

2. Egyebek 

 
A Bizottság 4 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített 
napirendi pontokat. 
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1. Aktualitások, beszámolók 
 

Kiss Kata azzal kezdi meg a beszámolók sorát, hogy július óta tölti be tisztségét. 
Többek között a rendszeres szociális támogatások bírálásával foglalatoskodott, emellett 
Sebesi Sára munkáját segítette, illetve a KÖB határozatok szerkesztését is elvégezte. Jelenleg 
a Mindenki Segít Napok szervezésével foglalatoskodik. 

Sebesi Sára beszámol arról, hogy rendszeres szociális támogatások bírálásával 
foglalatoskodott, és a nyár folyamán elkészítette a Kari tudományos, kulturális és sport 
pályázatok, illetve a Kari pályázat rövid távú szakmai útra pályázati kiírását. Mindezek 
mellett elkészült az utófinanszírozásos pályázatok kiírása, amiket a honlapon is közzétettek, 
illetve a pályázati kisokosokat is frissítették, továbbá október 18-án részt vett egy KÖB 
ülésen. 

Gál Enikő megosztja, hogy június óta tölti be tisztségét, és azóta a rendszeres szociális 
támogatások bírálásával foglalatoskodott, ezenkívül szeptember során lezajlott egy 
tanszergyűjtés, és szeptember 2-án részt vett az EHÖK Esélyegyenlőségi Bizottság ülésén. 
Jelenleg a Mindenki Segít Napok eseményt szervezi, ami holnap veszi kezdetét. 

Nagy Anna beszámol arról, hogy júniusban vette át tisztségét. Részt vett Elnökségi 
üléseken,  és augusztus elején elindult a rendszeres szociális támogatások pályázati időszaka, 
amihez augusztus 5-én leadta a bírálók névsorát, továbbá augusztus 6-án Gál Enikő 
helyettesítette egy SZÖB ülésen.  Augusztus 25-én létrehozta a rendszeres szociális 
támogatások facebook eseményét, és augusztus 29-én  részt vett a gólyáknak tartott 
tájékoztató előadáson. Szeptember 2. és 8. között részt vett a Gólyatáborban, ahol 
bemutatkozott a Diákjóléti Bizottság is, és szeptember 4-én kezdetét vette a rendszeres 
szociális támogatások időszaka, ami szeptember 13-án meghosszabbításra került, illetve a 
tanszergyűjtés is véget ért aznap.  Szeptember 16-án részt vett egy EHÖK továbbképzésen a 
kifizetési listák kapcsán, szeptember 17-én a Kari Tanács ülésén, szeptember 19-én pedig egy 
KÖB ülésen. Október 18-án részt vett egy rendkívüli KÖB ülésen, ahol megszavazásra 
kerültek a közéleti és kari pályázatok. Október 22-én megbeszélést tartott az EHÖK Szociális 
alelnökével, és október 30-án részt vett egy SZÖB megbeszélésen, továbbá a mai nap 
kiértesítette a hallgatókat a rendkívüli döntésekről. 

 
 
2. Egyebek 
 

Sebesi Sára azt kérdezi, hogy a beszámolójában szerepeljen-e a mai Bizottsági ülés, 
amire Nagy Anna azt válaszolja, hogy nyugodtan írja bele.  

Nagy Anna megosztja a jelenlévőkkel, hogy a beszámolókat csütörtökig kellene 
elküldeniük, amit majd ő pénteken továbbít. 
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Nagy Anna azt kérdezi, hogy jelenleg hogyan áll a Mindenki Segít Napok szervezése. 

Gál Enikő elmondja, hogy minden fontos teendőt sikerült elintézni, a programokról pedig 
hamarosan ki fognak küldeni e-maileket, továbbá a szervezeteknek is terveznek küldeni 
emlékeztetőt. A jótékonysági koncertből befolyt összeget a Világszép Alapítványnak gyűjtik, 
amiről holnap fognak közzétenni egy posztot. Nagy Anna biztosítja Gál Enikőt arról, hogy 
szóljanak neki bármiben, ha esetleg segítségre lenne szükségük a szervezés terén. 

Sebesi Sára beszámol arról, hogy tavaly jóval több előfinanszírozásos pályázat 
érkezett be. Nagy Anna javasolja, hogy tegyenek majd közzé erről még egy posztot.  

 
 

Nem érkezett több bejelentés, így Nagy Anna az ülést 15:51 perckor lezárja. 
 
 
 
 
 
Budapest, 2024. november 5.  
 
 
    Nagy Anna  Szóráth Blanka 
          elnök                                                                                               elnök 
Diákjóléti Bizottság                                                                        Ellenőrző Bizottság 
  ELTE PPK HÖK                                                                             ELTE PPK HÖK 
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